
 

  KALLELSE 

 Datum  

 2020-10-27  

Vård- och omsorgsnämnden  

 

Ledamöter Ersättare 

Per-Arne Öhman (M), Ordförande 

Eva Staake (S), 1:e vice ordförande 

Kjell Dufvenberg (L) 

Inga Birath von Sydow (C) 

Helene Cranser (S) 

Ingrid Andersson (S) 

Ann-Sofi Borg (SD) 

Carl Adam Embretsén (KD) 

Marie Nordberg (-) 

Lilly-Ann Strömberg (S) 

Vård- och omsorgsnämnden kallas till sammanträde 

Dag och tid Tisdagen den 3 november 2020, kl. 18:00 

 

Plats Skoklosterrummet, Kommunhuset, Bålsta 

Mötesrummet finns tillgängligt från kl. 17 

 

 

Ärenden 

1.  Mötets öppnande 

Dnr 2020/00006  

2.  Informationspunkt på nämnden 

Dnr 2020/00005  

3.  Bålsta FBC Mix ansöker om föreningsbidrag år 2020 

Dnr 2020/00028  

4.  Inrätta beredskapslager/omsättningslager skyddsmaterial, lokal Spjutvägen 

Dnr 2020/00046  

5.  Inhyrning av lokal socialpsykiatri 

Dnr 2020/00056  

6.  Redovisning av anmälningsärenden 

Dnr 2020/00004  

7.  Redovisning av delegationsbeslut 

Dnr 2020/00003  

 

Per-Arne Öhman 

Ordförande 

 

 



   1(1) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-14 VON 2019/00017 

Socialförvaltningens stab 
Lena Fertig, nämndsekreterare, 0171-525 06 
socialnamnden@habo.se 

 

Mötets öppnande och anmälan av övriga frågor 
 

Sammanfattning 

Vård- och omsorgsnämnden öppnar dagens sammanträde med kontroll av närvaro 

Vård- och omsorgsnämnden väljer justerare därefter godkänna förslaget att justera 

torsdagen 12 november, klockan 15:00. 

Eventuellt övriga frågor kompletteras sist till dagordningen, därefter ska dagordningen 

godkännas.  

______________ 
 
 
Förslag till beslut  

1. Vård- och omsorgsnämnden beslutar utse NN till justerare av dagens 

protokoll. 

2. Vård- och omsorgsnämnden godkänner torsdagen 12 november, klockan 

15:00 att justera protokollet. 

3. Vård- och omsorgsnämnden fastställer dagordningen med eventuella 

övriga frågor.   



 

 TJÄNSTESKRIVELSE 1(1) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-14 VON 2019/00016 nr 3598 

Socialförvaltningens stab 
Lena Fertig, nämndsekreterare 
0171-525 06 
socialnamnden@habo.se 

 

Informationspunkt 

Förslag till beslut  

1. Vård- och omsorgsnämnden tackar för informationen. 

     

Gemensam förvaltningsinformation 

 Corona, lägesinformation 

Socialchef Erik Johansson informerar 

 Stående punkt: Partsamverkan 

Avdelningschef Erik Johansson informerar 

 Stående punkt tills vidare: Om hur byggprocessen av nya äldreboendet löper på. 

 Stående punkt till vidare: Ge löpande information om hur arbetet med 

reservkraft fortskrider, enligt von beslut 2020-05-12 § 30, dnr 2020/31 

Avdelningschef Maria Bertilsson informerar 

 Stående punkt: Lägesrapportering, beläggning och antal som väntar på särskilt 

boende samt antal om hur många personer som väntat längre än 3 månader. 

Avdelningschef Elisabeth Lannergård informerar 

 Brukarundersökning, äldreomsorg.. 

______________ 



  TJÄNSTESKRIVELSE 1(1) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-27 VON 2020/00028 nr 4627 

Socialförvaltningen 
Socialförvaltningens stab 
Lena Fertig, Nämndsekreterare 
0171-525 06 
lena.fertig@habo.se 

 

Bålsta FBC Mix ansöker om föreningsbidrag för år 2020 

Förslag till beslut  

1. Vård- och omsorgsnämnden beslutar att för år 2020 inte dela ut något 

föreningsbidrag med anledning av den ekonomiska osäkerhetsfaktorn 

orsakad av den pågående pandemin covid-19     

Notering 

Bålsta FBC Mix lag har nu 2020-10-15 kompletterat sin ansökan med 

begärda bilagor. Förvaltningens förslag till beslut kvarstår. 

Sammanfattning 

Vård och omsorgsnämnden har vid delårsuppföljningen 2020-05-12 en 

prognos på ett underskott om 9 miljoner kronor. Den lämnade prognosen 

innehåller stora osäkerheter. Den största osäkerhetsfaktorn är vilka 

ekonomiska konsekvenser som den nu pågående pandemin covid-19 

kommer att medföra.  

Ärendet 

För att nå budget behöver förvaltningen arbeta med att hitta åtgärder för att 

nå tilldelad budgetram. Förvaltningen bedömer därför att bidrag inte kan 

delas ut till föreningen utifrån den mycket ansträngda situationen som 

pandemin covid-19 medför. 

Förvaltningen föreslår att vård- och omsorgsnämnden beslutar att inte fördela 

ut ett föreningsbidrag år 2020 till Bålsta FBC Mix på 20 000 kronor med 

anledning av att vård- och omsorgsnämnden inte har en budget i balans..  

Beslutsunderlag 

– Denna tjänsteskrivelse nr 4627 daterad 2020-05-19, 2020-10-19  

– Ansökan med bilagor 

______________ 
Beslut skickas till 
Bålsta FBC Mix     

 



HÅBO 
KOMMUN 

Socialnämnden 

sökande förening f organisation IYP; 
. ----·- - ··-· 1 

Förening/organisation Organisationsnummer Nystartad förening/organisation 

Bålsta FBC mix 
Riksorganisation 

Svenska parasportförbundet 
Utdelningsadress 

C/o utdelningsadress 

Johanna Lund Blåklintsvägen 16 
Postnummer och ort 

7 46 37 Bålsta 

Med ansökan bifogas följande bilagor: 
D Verksamhetsberättelse D Resultaträkning 

D Revisionsberättelse D Fastställd balansräkning 

Pro· ektbeskrivnin 

802441-5997 OJa [g! Nej 

Söker belopp Beloppet avser år 

20000 2020 
Bankgiro/Plusgiro 

298-9853 
W ebbadress 

svenskalag.se/balstafbc 
E-postadress 

johanna_lund@hotmail.com 

För startbidrag bifogas följande bilagor: 
D Aktuella stadgar 

D Namn på styrelsens ledamöter 

D Verksamhetsberättelse 

D Budget 

Sammanfatta föreningens mål och syfte, dess betydelse samt hur bidragspengarna kommer att användas. Använd bilaga eller baksida om utrymmet inte räcker till 

För att möjliggöra fortsatt verksamhet får rnixlaget, ett lag får ungdomar och vuxna med intellektuell 
funktionsnedsättning som nu är inne på sin åttonde säsong med träning och matchspeL 
Föreningens årsmöte hålls i september, ansökan kompletteras därefter med efterfrågade bilagor samt 
redovisning av förra årets bidrag. 

Följ oss gärna på sociala medier; 
https://www.instagram.com/balstafbcmix/?hl=sv 
https :/ /www. face book. com!balstamix/ 

Vill ni se vår verksamhet är ni välkomna till Fridegårdsballen onsdagar 18:30-19:30 eller söndagar 15: 
00-16:30. 

Mvb Carola Berglund, lagledare och Rebecka Berg, tränare 

s··k d o an ens k t kt on a "ft uppg1 er 
Namn 

Carola Berglund 
Adress Postadress 

Gökvägen 10 7 46 35 Bålsta 
Telefon dagtid r elefon mobil E-post 

o 18-611 061 8 070-739 53 32 upplandskullan@gmail.com 
Håbo kornmun samlar in dina personuppgifter i syfte att handlägga din ansökan om färdtjä nst. Vi behandlar dina uppgifter med stöd av 
artikel 6.1 e i Dataskyddsförordningen. Behandlingen är nödvändig för att utföra en uppgift av allmänt intresse eller som ett led i den 
personuppgifts-ansvariges myndighetsutövning. Personuppgiftsansvarig för hanteringen av dina personuppgifter är socialnämnden i Håbo 
kommun. Läs mer om dina rättigheter, hur Håbo kommun hanterar personuppgifter samt hur du kommer i kontakt med dataskyddsombudet 
på habo.sejpersonuppgifter. 

Underskrift 
Underskrift intygar att sökande förening/organisation har tagit del av och godkänner socialnämndens regelverk för föreningsbidrag. 

Ortoch datum 

Bålsta 200308 

POSTADRESS 

746 80 BÄLSTA 

BESÖKSADRESS 

Centrumleden l 

TELEFON VÄXEL 
0171-525 00 

TELEFAX 
0171-563 33 

ORG.NR 

212000-0241 

Namnförtydligande 

Carola Berglund 

HEMSIDA 
www.habo.se 

E-POST 

socialnamnden@habo.se 

Blanketten ändrad 2018-05-24 l LF2506 





 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse Bålsta FBC  

2019/2020 

  



 

c 

Bålsta FBC 

Föreningen tio styrelsemöten samt två ledarmöten under verksamhetsåret 2019–2020. 

Styrelsen har under året arbetat med att uppdatera policys och skapa bättre förutsättningar för att 

bedriva verksamheten i Bålsta. Styrelsen har haft ett antal möten med kommunen angående hallfrågor 

och träningstider. Föreningen har i det arbetet presenterat ett förslag på en alternativ lokal som skulle 

konverteras till idrottshall för kommunen. Föreningens ambition är att samla all verksamhet på ett 

ställe, i så stor utsträckning som möjligt. Styrelsen har under året också etablerat en sportgrupp som 

tagit fram riktlinjer för den sportsliga verksamheten, samt påbörjat en övningsbank.   

Styrelsen har följt omvärldsläget gällande Covid-19 och utifrån det tagit beslut om hur verksamheten 

skulle kunna fortsätta trots detta. För många lag blev det ett abrupt slut av säsongen men några lag 

återupptog träningsaktiviteter utomhus när så blev tillåtet. För föreningens del innebar detta att den 

alltid uppskattade Mix-dagen blev inställd.   

Vi har under säsongen haft 13 lag totalt, 1 motionslag och 1 knattelag tillkom under året mot 

föregående år. 

Aktiva medlemmar 202 st 

 

  



 

c 

H4 

För H4 startade säsongen 2020/2021 den 3:e augusti med i stort sett samma trupp som tidigare,  

Några nya spelare har anslutit från tidigare Enköping och några spelare har valt att lämna laget samt 

att vi har ett antal skadade spelare.  

På försäsongen har ca 11 spelare deltagit under träningarna men fler kommer att sluta upp och 

truppen består idag av ca 23 spelare, varav minst 1 spelare är målvakt. 

Ledarstaben består av 2 tränare samt en lagledare. 

Huvudtränare: Jonas Ehnvik 

Ass Tränare: Viktor Johansson 

Lagledare: Susanne Winterberg 

Herrarna spelar denna säsong i div 4 men har förhoppningen på att under en 5 års period gå upp till 

div 2. 

På grund av Covid-19 har de flesta cuperna ställts in och det är ännu oklart om H4 kommer att ha 

möjligheten att spela DM i år, vi inväntar fortfarande information från förbundet gällande detta. 

Föregående år tränade H4 tillsammans med P03/04, under denna säsong kommer H4 ha egna 

träningar, dock har idag 3 spelare från juniorlaget även en plats i H4 och kommer att stötta upp med 

en egen kedja tillsammans med 2 backar från H4. 

Hemmamatcherna hoppas vi kunna lägga under fredagar med start kl 19.00, vi hoppas att föreningen 

kan stötta med personal till seket och kiosken under dessa matcher i form av olika samarbeten med 

ungdomslagen som existerar. 

Spelsystemet har diskuterats och det beslutades för ett system i slutet av föregående säsong, detta 

spelsystem har dock förändrats i säsongsstarten och vi får se om det håller. 

Målet är att gå upp en division denna säsong och satsa på att komma framåt och inom en 5 års period 

ha nått div2. 

Vi ser väldigt mycket fram emot att spela en säsong där förhoppningen är att få ett mer stabilt och 

intakt lag för herrarna, då detta tidigare varit något otydligt. 

  



 

c 

D3 

Lagledare: Anna Hassinen 

Huvudtränare: Sara Bragnell 

Säsongen började i juli 2019 med utomhusträningar 2 gånger/vecka och i augusti 2019 började 

inomhusträningarna 2 gånger/vecka. Truppen bestod av 18 spelare. Inomhusträningarna hölls av den 

spelande tränaren med fullt fokus på att varje spelare skulle utvecklas. Laget utnyttjade 

träningstiderna till fullo i och med hög träningsnärvaro. 

I och med hög träningsnärvaro blev laget mer samspelta vilket syntes under matcherna. Den spelande 

tränaren coachade matcherna vilket gick bra men laget behöver en tränare. 

Under säsongen har laget träffats löpande ett antal gånger för information, introduktion av nya spelare 

och tillfälle att lyfta frågor. 

Under träningarna har en del spelare från herrlaget varit behjälpliga för att stödja den spelande 

tränaren med utvecklingen av spelarna och laget. Spelarna från herrlaget bidrog en stor del och 

damlaget vill fortsatt se ett bra samarbete, även med spelare från andra lag. 

Damlaget spelade 14 matcher och utvecklingen från första matchen till sista matchen var enormt stor. 

Damlaget har alltid mycket publik vilket är oerhört kul och viktigt för att få framtida spelare till 

damlaget.  

I och med Coronapandemin avslutades säsongen abrupt och de två resterande matcherna spelades 

inte. 

Damlaget söker tränare för att underlätta för den spelande tränaren. Damlaget och styrelsen 

bestämmer om tränare tillsammans. 
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Bålsta FBC Mix 

 
 

 
Truppen 
Två spelare slutade i början av denna säsong på grund av flytt. Truppen bestod av 19 spelare (5 

flickor/kvinnor och 14 pojkar/män) i åldern 12-53 år. Av dessa är två målvakter. Ledarstaben har 

bestått av tränare Rebecka och lagledare Carola.  

 
Träningar 
Även denna säsong har vi haft två träningstillfällen i veckan, onsdagar 18:30-19:30 och söndagar kl. 

15:00-16:30. Närvaron är bra med 17-18 deltagare per träning. Inomhussäsongen fick en oförutsedd 

och tidig avslutning redan i mitten av mars på grund av Coronapandemin. Vi hade några 

utomhusträningar i maj innan säsongen var slut.  Avslutningen blev inte som vanligt med match mot 

och med anhöriga utan fick hållas digitalt.  

 
Cuper och aktiviteter 
Även denna säsong var vi med på Paragames i Kungsängen och 

Storvretacupen. Vi tog hem guldpokalen i båda klasserna i 

Storvretacupen! 

I år skulle vi även åka på vår första övernattningscup någonsin, till 

Linköping i april, och all planering var klar då Coronapandemin satte stopp 

även för detta. En enorm besvikelse för alla! 

Seriespel 
Tremannalaget var för andra året med i Upplandstrilogin som spelas i IFU 

Arena i Uppsala. Även i år vann vi en av etapperna! Femmannalaget 

deltog som tidigare säsonger i Mälarserien (div. 3) och gjorde starka 

insatser mot tufft motstånd. Även seriespelet avslutades tidigare pga 

pandemin och något slutspel blev det därför inte i år.  
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P04/03 

För P04/03 eller som de from denna säsong kommer att kallas HJ har inte riktigt kommit igång med 

träningarna denna säsong, men räknar med att komma igång under början av september. Truppen 

består av 13-16st killar. 

Vi har i dagsläget ingen målvakt i samma ålder som killarna själva utan har fått möjligheten att behålla 

Alexander Kulenius som även spelar i P06 laget. 

Vi söker med ljus och lykta efter ytterligare en målvakt då både HJ och P06 är väldigt sårbara med 

enbart en målvakt att dela på. 

Ledarstaben består av 2 tränare samt en kombinerad lagledare. 

Lagledare/Huvudtränare: Susanne Winterberg 

Ass Tränare: Martin Aastrup 

Vi spelar denna säsong i 1 serie, HJ Uppland. 

Säsongen 2019/2020 fick ett abrupt slut pga Covid-19 pandemin, men vi lyckades träna lite fysträning 

och fotboll utomhus, vilket var väldigt uppskattat. 

Under juni månad tränade vi inomhus fram till 8 juli för att sedan göra ett uppehåll. 

Juniorerna tränade även 1 gång i veckan med H4 men detta kommer fortsättningsvis inte bli av utan 

egna träningar 2 dagar i veckan kommer att finnas. 

3-4 av spelarna i juniorlaget kommer att få möjligheten att spela i egen kedja i H4 men stöttar sitt eget 

lag främst. 

Vi har planer att under försäsongen ha en kickoff med paintball och vi är bokade för Linköpings cup i 

mars/april som blev uppskjuten föregående säsong pga Covid-19. 

Med Martin Aastrup som ny tränare slutade föregående säsong mycket positivt och vi i tränarstaben 

kunde redan efter ca 1månad se en stor utveckling i tempot och bollkontrollen. 

Detta hoppas vi såklart med hjälp av nya övningar, mer fysträning och styrkeövningar att kunna 

utveckla ännu mer. 

Ett spelsystem skall även utvecklas under försäsongen och förmodligen ge killarna en topp 5 placering 

i HJ Uppland under 2020/2021. 

Vårt mål är att killarna skall fortsätta tycka det är kul med innebandy och få möjligheten att växa och 

utvecklas ytterligare, känna att de kan komma ännu längre i en ”liten” klubb och även kunna inför 

nästkommande säsong ge möjligheten för fler att ta en plats i herrlaget. 

Helt klart en stor utmaning att motivera och behålla de spelare vi har. 

Största utmaningen vi ser är att få in ytterligare spelare för att stärka laget och den tuffaste plasten att 

fylla är målvaktsplatsen där vi idag enbart har 1 fast spelare. 

Vi ser väldigt mycket fram emot att leda detta härliga gäng ytterligare en säsong och se den växa 

ytterligare. 

P05/06 



 

c 

Huvudtränarna: Henrik Bjerkered 

Ass Tränare: Thomas Hörmanseder, Pelle Modig 

Kioskansvariga: Mia Modig 

Säsongen startade inomhus i början av oktober. Vi är en trupp på 15 spelare födda 05 och 06. 

Föregående säsong hade vi gemensam trupp med 07, men till i år var vi alla överens om att dela upp 

oss, vilket gav en tightare grupp och bättre kvalitet och fokus på träningarna. 

Vi har spelat i pojkar röd div 5/6 grupp C. Där vi hamnade på nedre halvan men med mersmak efter 

tydliga stark individuell utveckling och fortsatta starka laginsatser. För att förbättra resultaten behövs 

en högre lägsta nivå, dvs mindre tekniska fel och ork (kropp och knopp) genom hela matcherna. 

I år har vi lagt in styrkepass i träningarna men vi har även jobbat mycket med koordination och teknik 

samt spelsystem och en del taktik. Spelarna har utvecklats riktigt bra utefter deras förmågor vilket har 

givit blodad tand hos flertalet. 

Ju längre säsongen led desto mer uppenbart blev det att vi var för få på träningarna beroende på att 

ca 5 spelare hade andra aktiviteter som krockade och därmed ej kunde delta på vissa träningar. Jag 

tycker att dessa spelare skött detta bra, så det har enbart handlat om att vi varit för få totalt i truppen. 

Därmed beslutade vi att mer och mer samträna med 07, vilket gav volymen men åter vissa problem 

med fokus och kvalitet vilket vi kontinuerligt jobbar med. Det gör vi genom att införa åtgärder som 

anpassad indelning för att minska sammansättningar som tappar fokus, påpeka efterlevnad av 

ordningsregler och anpassning av träning efter dagsform på gruppen. 

Tyvärr har vi inte deltagit i några cuper pga. Covid-19. 

P07 
Vi drog säsongen i augusti-september med varierande deltagarnärvaro då flera även spelar fotboll. 

Några valde även att hoppa av innebandyn för annat idrottande. 

Truppen krympte märkbart. 

En del andra orosmoment i laget visade sig tidigt, disciplinära problem som hängt med i flera år. I och 

med ett två dagars höstlovsläger kändes det ändå som att det blev mer positiva tongångar. 14 spelare 

deltog och träningarna och gemenskapen gav stort hopp om framtiden. Tyvärr fortsatte tjafs mellan 

enstaka individer, vilket påverkade hela gruppen. 

Motståndarlagen i seriespelet blev en tuff utmaning. Men vi visade vid ett flertal tillfällen att vi stod upp 

bra i konkurrensen. Ingen av lagmedlemmarna ville ta målvaktspositionen och saknaden av kontinuitet 

där blev tydlig. När träningsnärvaron pendlade högt och lågt var situationen emellanåt ohållbar. 

Lösningen blev återigen att samarbeta träningsmässigt med 05/06-laget. För att klara vårsäsongen i 

seriespelet blev det nödvändigt att låna in både 06- och 08-spelare. Det var emotionellt jobbigt för den 

lilla stomme vi hade, men de som ingår där kämpade på bra och höll humöret uppe. På grund av 

covid-19 fick säsongen ett abrupt slut.  

Till kommande spelår blir det ett permanent samgående med 05/06. 

P 08 

Huvudtränare: Mattias Axelsson 

Ass: Björn Norgren 
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Lagledare/Ass: Andreas Hermansson 

P-08 bestod av ca 15 st killar förra säsongen. 

Vi har som mål att ligga kvar på ca 15 spelare. Inför denna säsong har vi ett stort behov att utöka på 

målvaktsfronten då vi är sårbara med endast en målvakt. 

Vi kommer att träna 2 ggr i veckan och vi har anmält oss till en lätt serie. 
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FP09 

Huvudtränare: Björn Andersson, Mikael Brostedt 

Ass Tränare/ Lagledare: Christer Pettersson 

Kioskansvarig: Anna Hassinen 

Säsongen startade inomhus i slutet av september. Vi är ca 20 spelare (pojkar/flickor) födda 09 några 

nya och några som har slutat. 

Vi har jobbat mycket med passningsspel, teknik och att hålla bra laganda. Spelarna har utvecklats 

riktigt bra utefter deras förmågor. 

HT hade vi 18 träningstillfällen och 7 matcher. VT hade vi 17 träningstillfällen och 6 matcher. 

Deltagandet på aktiviteterna har varit mellan 8 och 23 spelare (oftast 14+). 

Sista träningen var 10 e Mars efter det avslutades träningen pga. Corona. 

Vi hade en avslutningsaktivitet den 12 maj, där vi spelade brännboll och fikade med laget det var en 

mycket uppskattad aktivitet med många spelare närvarande trots dåligt väder. 

FP10 

Huvudtränare: Christian Björn 

Assisterande tränare: Jerry Martinsson, Jörgen Finne 

Kioskansvarig: Sofie Kennerstedt, Angelica Chibout 

Allmänt om truppen 

Säsongen 2019/2020 antalet spelare i truppen har under säsongen varit totalt 23 barn varav 1 tjejer. 

Mot slutet av säsongen kom det fortfarande barn som vill vara med och spela. Antalet tränare har 

under säsongen varit tre stycken. 

Träningar 

Vi har under denna säsong haft träningar på måndagar kl. 17.00-18.15 samt torsdagar 17.00-18.00 

fram till mitten av mars, då alla träningar upphörde med anledning av Covid-19. Det har varit bra 

anslutning till träningarna och spelarna har tyckt att det varit bra med två träningar i veckan. Vi har 

fortsatt med fokus jag och bollen, men också lagt in spelförståelse och till viss del positionsspel. Vi har 

konsekvent också sett en tydlig utveckling hos spelarna både individuellt och som lag.  

Matcher  

Laget har spelat matcher i Pantamera pojkar blå pool, som är poolspel på stor plan utan resultat. 

Spelarna har också successivt under säsongen utvecklats mer och mer. Vi har vid vissa matcher fått 

låna in spelare från 2011 och 2009 för att fylla ut truppen, då det har kolliderat med andra sporter som 

barnen då prioriterat. Under matcherna har vi "roterat" runt for att alla ska få spela matcher samt för att 

alla ska få prova på samtliga positioner.  

Kommande säsong  

Vi ska fortsätta att sträva efter att utveckla varje individ sa optimalt som möjligt både under träning och 

match. Vi hoppas på att fortsatta skapa en rolig, spännande och utmanande verksamhet som också 

kanske kan locka fler till innebandyn. Vi kommer under säsongen ha en träning i veckan tillsammans 



 

c 

med FP11. Vårt mål är att under nästa säsong är att vara 20-30 spelare.   

P11 

Huvudtränare: Magnus Karlsson 

FP11 har under säsongen 19/20 haft en träning per vecka i Futurum. I slutet av säsongen erbjuda 

spelarna att även träna ihop med FP10 men få tog chansen. Truppen har bestått av 10-20 spelare. En 

del har tillkommit under säsongen och några har slutat eller vilat från innebandyn för att kunna deltaga 

mer i andra sporter. Vi har spelat ett antal sammandrag med såväl vinster, oavgjorda och förlorade 

matcher men med en liten övervägande del av positiva resultat. Vi har blivit tvungna att lämna återbud 

till några sammandrag pga. spelarbrist. Under hösten hade vi vårt första sammandrag som 

arrangerande klubb vilket gick mycket bra och spelarnas föräldrar gjorde en bra insats. Säsongen 

slutade i förtid då Coronapandemin kom. Vi upphörde då med vår verksamhet för säsongen.  

 

Innebandyskolan 

Huvudtränare: Mathias Isaksson 

Assisterande tränare: Anders Janzen 

Mathias in som tränare mitt under säsongen då det varit lite struligt i början och antalet barn var bara 

några stycken och mest från ett fotbollslag där även ledarna där tog hand om grabbarna.  

Jag började med att ändra träningstid och fick snabbt hjälp av Anders som assisterande tränare. 
Fokus var att lära barnen grunderna samt ha roligt och spela mycket match. Utvecklingen på barnen 
gick i raketfart och efter hand ökade deltagarna från ett par stycken till att vara ca 25 då Corona gjorde 
att vi la ned resten av säsongen. Vi hade en avslutning utomhus i maj med ca 15 barn och många 
kunde tyvärr inte pga. att fotbollssäsongen dragit igång. 
 



REDOVISNING LAGKASSA MIXLAGET VERKSAMHETSÅR 2019-20 
 

 
Ingående balans 20190701 

  
3070,87 

2019-09-27 Medlemsavgift tränare x2 
 

200 2870,87 

2019-10-06 Hyrbil Trilogin etapp1 
 

1020 1850,87 

2019-10-06 Bensin Trilogin etapp 1 
 

268 1582,87 

2019-10-06 Bensin Trilogin etapp 1 
 

232 1350,87 

2019-10-19 SL-biljetter Mälarserien Handen 
 

268 1082,87 

2019-09-16 Kylspray 
 

49 1033,87 

2019-10-27 Bläckpatroner 
 

341 692,87 

2019-11-02 SL-biljetter Paragames Kungsängen 
 

260 432,87 

2019-11-03 SL-biljetter Paragames Kungsängen 
 

260 172,87 

2019-11-10 Domaravgift träningsmatch IF Pluss 
 

300 -127,13 

2019-11-11 Föreningsbidrag Håbo kommun 20000 
 

19872,87 

2019-11-17 Utlägg bensin Trilogin etapp 2 
 

159 19713,87 

2019-11-17 Utlägg parkering 
 

63 19650,87 

2019-11-17 Utlägg parkering 
 

185 19465,87 

2019-11-24 Utlägg bensin matchdag 24/11 
 

99 19366,87 

2019-11-24 Utlägg bensin matchdag 24/11 
 

192 19174,87 

2019-11-24 Anmälningsavgift Storvretacupen 
 

3000 16174,87 

2019-11-24 Hyrbil Mälarserien 
 

1020 15154,87 

2019-11-24 Utlägg parkering 
 

30 15124,87 

2019-12-26 Liniment 
 

85 15039,87 

2019-12-28 Utlägg bensin Storvretacupen 
 

522 14517,87 

2019-12-28 Utlägg bensin Storvretacupen 
 

435 14082,87 

2019-12-28 Hyrbil Storvretacupen 
 

2050 12032,87 

2019-12-28 Hyrbil Storvretacupen 
 

2050 9982,87 

2019-12-28 Parkering Storvretacupen 
 

126 9856,87 

2019-12-28 Parkering Storvretacupen 
 

154 9702,87 

2020-02-29 Parkering Trilogin etapp 3 
 

47 9655,87 

2020-02-29 Bensin Trilogin etapp 3 
 

141 9514,87 

2020-05-17 Pokaler avslutning 
 

863 8651,87 

 
Utgående balans 20200630 

  
8651,87 
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Årsbokslut

Bålsta FBC

802441-5997

Styrelsen för Bålsta FBC får härmed lämna sin redogörelse för föreningens utveckling under

räkenskapsåret 2019-07-01 - 2020-06-30.

Om inte annat särskilt anges, redovisas alla belopp i hela kronor (sek).
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RESULTATRÄKNING

Rörelseintäkter, lagerförändringar m.m.

Medlemsavgifter

Bidrag

Kiosk-och Sponsorintäkter

Lotter

Summa rörelseintäkter, lagerförändringar m.m.

Rörelsekostnader

Övriga kostnader

Försäkring och utbildning

Summa rörelsekostnader

Rörelseresultat

Resultat efter finansiella poster

Resultat före skatt

Årets resultat

2

218 114

112 564

64 208

54 038

448 924

-425 890

-3 010

-428 900

20 024

20 024

20 024

20 024

137 090

106 271

60 304

46 204

349 869

-298 179

-1 910

-300 089

49 780

49 780

49 780

49 780

2019-07-01 2018-07-01
2020-06-30 2019-06-30

1
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BALANSRÄKNING

TILLGÅNGAR

Omsättningstillgångar

Kortfristiga fordringar

Kundfordringar

Övriga fordringar

Summa kortfristiga fordringar

Kassa och bank

Kassa och bank

Summa kassa och bank

Summa omsättningstillgångar

SUMMA TILLGÅNGAR

3 866

125

3 991

428 966

428 966

432 957

432 957

–

–

–

307 553

307 553

307 553

307 553

2020-06-30 2019-06-30

1
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EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital

Eget kapital vid räkenskapsårets början

Årets resultat

Eget kapital vid räkenskapsårets slut

Långfristiga skulder

Obligationslån

Summa långfristiga skulder

Kortfristiga skulder

Leverantörsskulder

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter

Summa kortfristiga skulder

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER

274 733

20 024

294 757

7 867

7 867

30 573

99 760

130 333

432 957

241 439

49 780

291 219

–

–

10 575

5 759

16 334

307 553

2020-06-30 2019-06-30
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Redovisningsprinciper

Övriga Kostnader

Johanna Lund

2019/2020

91 845

2 150

61 242

30 520

3 559

28 725

365

6 012

18 169

6 538

13 797

107 702

8 241

–

–

–

649

1 269

45 105

425 888

2018/2019

102 812

19 300

76 481

24 010

12 300

27 735

347

2 130

12 307

–

3 369

–

8 746

1 882

2 000

4 760

–

–

–

298 179

1

2

Not

Enligt BFNAR 2017:3

Årsbokslutet är upprättat enligt Bokföringslagen och BFNAR 2017:3, Årsbokslut. Årsbokslutet upprättas för första

gången i enlighet med BFNAR 2017:3, Årsbokslut.

Not

Serieanmälningar

Cuper

Hallhyra

Licensavgifter

Reklam/Sponsor - Bålstas Bästa

Lotterikostnader

Vinster

Övriga kostnader

Inköp kiosken

Inköp inventarier

Inköp av material

Inköp av idrottskläder

Fortnox, laget.se mm

Bankkostnader

Revisionsarvode

Redovisning

Föreningskostnader

Sjukvårdsutrustning

Domaravgifter samt övergångar

Summa

UNDERSKRIFTER

Bålsta 2020-09-14

Christian  Björn



  TJÄNSTESKRIVELSE 1(2) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-15 VON 2020/00046 nr 4906 

Socialförvaltningen 
Förvaltningschef 

 

Tjänsteskrivelse, beredskapslager. 

Förslag till beslut  

1. Vård- och omsorgsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att inrätta ett 

omsättningslager för skyddsmaterial i enlighet med denna 

tjänsteskrivelse. 

2. Vård- och omsorgsnämnden uppdrar år förvaltningschefen att ge 

fastighetsavdelningen i uppdrag att hyra in lokalen på Spjutvägen i syfte 

att inrymma omsättningslager samt kommunens hjälpmedelsförråd.      

Sammanfattning 

Förvaltningen har fått i uppdrag att utreda möjligheten att inrätta ett 

beredskapslager avseende skyddsmaterial inom nämndens vård- och 

omsorgsverksamheter. 

Ärendet 

Under den pågående pandemin har förvaltningens verksamheter, i likhet 

med de flesta vård- och omsorgsverksamheterna i Sverige, mött stora 

utmaningar när det gällt att tillförsäkra verksamheterna den utrustning som 

krävs för att minimera risken för smittspridning. Utmaningen har bestått 

både av bristande leveranskapacitet hos leverantörerna men också av 

kraftigt ökade kostnader till följd av den globala materialbristen. 

Verksamheternas egen möjlighet att lagerhålla förbrukningsmaterial för att 

möta en liknande kris är kraftigt begränsad, lagerkapaciteten är beräknad 

enligt planeringsfilosofin Just-in-time (JIT), där man låter leverantören 

lagerhålla och leverera löpande efter behov. 

Förvaltningens bedömning är att nämndens verksamheter bör lagerhålla 

skyddsutrustning för att i framtiden kunna säkerställa egen försörjning av 

skyddsmaterial under sex månader vid ett utbrott av smittsam sjukdom, med 

liknande förlopp som coronapandemin. 

Lagret bör planeras som ett omsättningslager, ett lager där verksamheterna 

löpande beställer sitt skyddsmaterial och lagerverksamheten säkerställer en 

buffert som beräknas täcka behovet för sex månaders förbrukning. Vilka 

produkter som ska finnas i omsättningslagret bestäms av kommunens 

medicinskt ansvariga sjuksköterska i samråd med verksamheterna och 

regionens enhet för vårdhygien. 

Förvaltningen föreslår att lagret inrättas och samplaneras med nya lokaler 

för kommunens hjälpmedelsförråd. Hjälpmedelsförrådet är idag beläget i 

källaren på Pomona och behöver flyttas som en konsekvens av den 

pågående omstruktureringen av Pomona. 



  TJÄNSTESKRIVELSE 2(2) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-15 VON 2020/00046 nr 4906 

 

Förvaltningen föreslår vidare att lagret bemannas av daglig verksamhet LSS 

vilket också medför en möjlighet att tillskapa meningsfull sysselsättning för 

enskilda med insatsen daglig verksamhet.   

Fastighetsavdelningen har tagit fram förslag på för ändamålet lämplig lokal 

som är belägen på Spjutvägen i Dragrännans industriområde.  

Ekonomiska konsekvenser och finansiering 

Kostnaderna för inköp av skyddsmaterial under pandemin har beräknats till 

ca fem miljoner kronor. Inköpspriset har i flera fall ökad med flera hundra 

procent. Med egen buffertkapacitet kan nämndens verksamheter undvika att 

tvingas göra inköp till dessa kraftigt höjda priser och därmed dämpa de 

ekonomiska effekterna i en liknande situation. 

Förutsatt att nämnden tilldelas beräknad budgetram för 2021 ryms 

kostnaden inom ram. Kostnaden för inhyrning av ny lagerlokal beräknas till 

cirka 500 tusen kronor per år vilket kommer att belasta kommande 

driftsbudgetar under avtalsperioden. I samband med uppstart av 

verksamheten tillkommer kostnader för anpassningar och inredning.  

Kostnaden för att bygga upp en buffertkapacitet beräknas till engångs-

kostnader om en miljon kronor i 2020 och 500 tusen kronor i 2021.  

Beslutsunderlag 

– Denna tjänsteskrivelse nr 4906, daterad 2020-10-15  

______________ 
Beslut skickas till 
Fastighetsavdelningen     



  TJÄNSTESKRIVELSE 1(1) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-18 VON 2020/00056 nr 4907 

Socialförvaltningen 
Förvaltningschef 

 

Tjänsteskrivelse, inhyrning av lokal socialpsykiatri 

Förslag till beslut  

1. Vård- och omsorgsnämnden ger förvaltningschef i uppdrag att ge 

fastighetsavdelningen i uppdrag att förhyra i ärendet beskriven lokal i 

syfte att bedriva verksamhet inom socialpsykiatri.   

Ärendet 

Verksamheterna ”Källan” – den öppna träffpunkten inom socialpsykiatrin 

samt arbetsstödet inom socialpsykiatrin är i behov av nya lokaler. Befintlig 

lokal på Mansängsterassen tas över av boendestödet inom socialpsykiatrin 

då de lämnar sin nuvarande lokal med anledning av att verksamheten utökas 

och även ska innehålla en träfflokal för brukare inom boendestödet. 

Den öppna träffpunkten inom socialpsykiatrin har ett stigande besöksantal 

och tar i normalläget emot 200-300 besök per månad. Arbetsstödet ger 

insatser åt ca 35 brukare. 

Fastighetsavdelningen och kommunens lokalförsörjningschef har tagit fram 

ett förslag på ersättningslokal på adressen Centrumstråket 6 i 

centrumbyggnaden. Lokalen är på 214 kvm och beräknas rymma både 

arbetsstöd och öppen träffpunkt. Lokalen läge lämpar sig väl för en aktuell 

verksamhet då den är centralt belägen och lätt att ta sig till för målgruppen. 

Ekonomiska konsekvenser och finansiering 

Hyran för lokalen är 476 tusen kronor per år. Kostnaden kommer att belasta 

nämndens driftsbudget under avtalstiden. Förvaltningen har tagit höjd för 

kostnaden i förslag till budget för 2021 och förutsatt att föreslagen 

budgetram beviljas ryms kostnaden i ram.  

Beslutsunderlag 

– Denna tjänsteskrivelse nr 4907, daterad 2020-10-18  

______________ 
Beslut skickas till 
Tekniska förvaltningen     



 

 

 

 TJÄNSTESKRIVELSE 1(1) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-14 VON 2020/00004 nr 3902 

Socialförvaltningen 
Avdelning Administrativt stöd och utveckling 
Lena Fertig, Administrativ controller/nämndsekreterare 
 

 

Redovisning anmälningsärenden 

Förslag till beslut  

1. Vård- och omsorgsnämnden noterar till protokollet att anmälningsärendena 

för perioden 2020-09-28 – 2020-11-02 är redovisade.     

Sammanfattning 

Nämndens politiker ska ges möjlighet att ta del av inkomna handlingar, såsom 

beslut från kommunstyrelse, fullmäktige, domar, begäran om yttranden, 

synpunkter och andra skrivelser och dokument av större vikt. 

Ärendet 

Mot bakgrund av ovan kan nämndens politiker löpande ta del av uppräknade 

handlingar i Assistenten. Perioden löper mellan datumen för nämndens 

sammanträden och läggs löpande in till VON Anmälningsärenden fram till 

dagen före nämndsammanträdet. 

Handlingar fylls löpande på i VON Assistent fram till periodens slut. 

Handlingarna för perioden redovisas sen var och en i vård- och 

omsorgsnämndens protokoll. 

 

Beslutsunderlag 

– Denna tjänsteskrivelse nr 3902, daterad 2020-10-14 

______________ 



 

 

 

 TJÄNSTESKRIVELSE 1(1) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-14 VON 2019/00025 nr 3665 

Socialförvaltningen 
Avdelning Administrativt stöd och utveckling 
Lena Fertig, Administrativ controller/ nämndsekreterare 
0171-525 06 
lena.fertig@habo.se 

 

Redovisning av delegationsbeslut 
 

Förslag till beslut  

1. Vård- och omsorgsnämnden noterar till protokollet att delegationsbeslut för 

perioden 2020-09-14 – 2020-10-19 är redovisad.     

 

Delegationsbeslut att redovisa för perioden 

1. Protokoll delegationsbeslut nr 4904, daterad 2020-10-14 – återrapporterade 

delegationsbeslut till förvaltningschef avseende enskilda ärenden för perioden 

2020-09-09 – 2020-10-14.   

Beslutsunderlag   

– Denna tjänsteskrivelse nr 3665, daterad 2020-10-14.   

______________ 



  DELEGATIONSBESLUT 1(1) 

 Datum Vår beteckning 

 2020-10-14 VON 2020/00003 nr 4904 

Socialförvaltningen 
Vård- och omsorgsnämnden 

 

Protokoll över återrapporterade delegationsbeslut avseende 
enskilda ärenden  

Beslut 

1. Förvaltningschef undertecknar protokollet att gruppen delegationsbeslut 

för perioden 2020-09-09 – 2020-10-14 är återrapporterade. 

2. Protokollet anslås på kommunens digitala anslagstavla. 

 

Sammanfattning 

Vård- och omsorgsnämnden beslutade 2019-01-22 § 14 att utifrån 

kommunallagen 7 kap. 8 § överlåta återrapportering av myndighetsbeslut 

till förvaltningschef som i sin tur återrapporterar detta protokoll tillbaka till 

nämnden. 

Grupp av myndighetsbeslut att återrapportera till förvaltningschef: 

Inleda och avsluta utredning, bostad med särskild service, boendestöd, 

särskilt boende, stödboende/placering, korttidsvistelse, korttidsboende, 

växelvårdsboende, daglig verksamhet, dagverksamhet, sysselsättning, 

kontaktperson, personlig assistans, avlösarservice, hemtjänst, hemsjukvård, 

assisterad egenvård, färdtjänst, riksfärdtjänst, biståndsbedömt trygghetslarm, 

trygg hemgång, arbetsstödinsats och avgiftsbeslut.   

Beslutsunderlag 

– De enskilda besluten återfinns i verksamhetssystemet Treserva för 

aktuell period, sekretess. 

______________ 

Protokollet delges vård- och omsorgsnämnden den 2020-11-03. 
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